
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 15. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 301
Ministeren bedes kommentere meldingen fra adm. direktør i DSB Jesper Lok i
artiklen ”DSB-chef: Statskasser kæmper om liberaliseret jernbane” i Jyllands-
posten d. 10. januar 2014 om, at i stedet for drømmen om en masse effektive,
private operatører, der skulle løfte jernbanen til nye højder, har liberaliserin-
gen i Danmark udviklet sig til et slagsmål mellem statskasser, der kan have
uheldige konsekvenser, herunder om ministeren er af den overbevisning, at
Arriva Tog modtager tysk statsstøtte eller om ministeren mener, at DSBFirst/
Øresund har modtaget ulovlig statsstøtte fra DSB SOV/den danske stat pga.
et urealistisk lavt bud på den danske del af Øresundstrafikken.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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